
ZAPISNIK
TRECE SJEDNICE UPRAVNOGA VIJECAINSTITUTA ZA ARHEOLOGIJU

Treda sjednica Upravnoga vijeda Instituta za arheologiju odrzana je 03. travnja 2023. godine s

pocetkom u 11,00 sati u knjiznici Instituta, u Jurjevskoj ulici 15.

Sjednici su nazodili:
prof. dr. sc. Jure Zovko, predsjednik Upravnoga vijeda
prof. dr. sc. DraZen Vikic-Topic, dlan Upravnoga vijeca
dr. sc. Ana Butkovid, clanica Upravnoga vijeca
dr. sc. Juraj Belaj, dlan Upravnoga vijeca
dr. sc. Tajana Sekelj Ivandan, dlanica Upravnoga vijeca

dr. sc. Marko Dizdar, ravnatelj IARH-a
Zapisnik je vodila Mirella Dula Furjan, rukovoditeljica strudne sluzbe za pravne i kadrovske

poslove IARH-a.
Predsjednik Upravnoga vijeca pozdravlja sve prisutne te je proditao Dnevni red.

Na prijedlog predsjednika Upravnoga vijeca, Upravno vijece jednoglasno je usvojilo slijedeci

DNEVNI RED

1.Ovjera zapisnika s druge sjednice odrzane 31. sijednja 2023. godine

2.Prijedlog i donoSenje Statuta Instituta za arheologiju
3.Prijedlog i donosenje Pravilnika o stegovnoj odgovornosti zaposlenika IARH-a

4.Predlaganje kandidata za pomodnika ravnatelja

5.Razno

Predsjednik Upravnoga vijeda otvara trecu sjednicu Upravnoga vijeca IARH-a.

Ad. 1.
Buduci da nema primjedbi na zapisnik druge sjednice odrzane 31. sijednja 2023. godine, isti

se jednoglasno prihvaca te ovjerava.

Ad. 2.
Predsjednik poziva Ravnatelja da prisutnima ukratko objasni navedenu todku. Ravnatelj je
upoznao clanove Upravnoga vijeca kako je o prijedlogu Statuta ved raspravljano na ranijim
sjednicama Znanstvenoga vijeca te da su uvaZeni prijedlozi uvrSteni u novu verziju Statuta.
Takoder, navodi da je jedan dio unaprijed zadan Zakonom o visokom obrazovanju i
znanstvenoj djelatnosti kao i obveza donoSenja Statuta u zakonski predvidenom roku od 6
mjeseci od dana stupanja Zakona na snagu, a sve sukladno dlanku 109. ranije spomenutoga

Zakona.
Sukladno Zakonu, potrebno je urediti i donijeti jo Pravilnik o unutarnjem ustroju i ustroju
radnih mjesta i polozaja u Institutu do listopada 2023. godine. Navodi da je jo ostalo
otvoreno pitanje oko osnivanja podruznice, odnosno da li tu mogudnost unijeti u Statut,
obzirom da je posljednjom reakreditacijom 2013. godine predlozeno da ih IARH ne osniva
zbog maloga broja znanstvenika. Clanica Upravnoga vijeda gda. Butkovid predlaze da kako
do sada nije realizirana ideja o osnivanju podru^nice IARH-a da se ta mogudnost onda
izostavi iz novoga prijedloga Statuta, a tim vie to je to i preporuka reakreditacijske komisije.

S prijedlogom su suglasni i svi ostali dlanovi Upravnoga vijeda.



Gda. Butkovid takoder predlaze da se skrati sadrzaj pojedinih dlanaka prijedloga Statuta, a sve
u skladu s prijedlogom resornoga ministarstva. S navedenim su suglasni svi dlanovi
Upravnoga vijeda kao i s predlozenim tekstom Statuta koji se podnosi Ministarstvu znanosti i

obrazovanja na odobrenje.

Zakljudak: Jednoglasno se donosi i ovjerava predlozeni Statut Instituta za arheologiju.

Ad. 3.
Predsjednik Upravnoga vijeda poziva Ravnatelja da pojasni prisutnima navedenu todku.
Ravnatelj navodi da se predlozeni Pravilnik nakon prethodne rasprave na sjednici

Znanstvenog vijeda doradio te da su odredeni uvjeti prihvadeni od dlanova Znanstvenoga
vijeda, a sve u skladu s odredbama dlanka 56. Zakona o visokom obrazovanju i znanstvenoj

djelatnosti.

Zakljudak: Jednoglasno se donosi i ovjerava Pravilnik o stegovnoj odgovornosti zaposlenika

IARH-a.

Ad.4.
Predsjednik predaje rijed Ravnatelju koji navodi da je prema jos vazedem Statutu Instituta
(rujan, 2014) predlozio pomodnika ravnatelja dr. sc. Sinisu Krznara, znanstvenoga suradnika
u zvanju viseg znanstvenog suradnika, a koji de najvie biti angaziran u pomodi s tekudim kao
i no vim projektima Instituta, komunikacijom s resornim ministarstvom obzirom na trenutne
promjene koje zahvadaju sve znanstvene ustanove. Takoder navodi da je Znanstveno vijede

upoznato s prijedlogom.

Zakljudak: Jednoglasno se donosi odluka da se dr. sc. Sinia Krzna imenuje pomodnikom

ravnatelja.

Ad. 5.
Ravnatelj obavjetava sve prisutne da Institut uzurbano radi na donogenju prijedloga bududeg
Programskoga ugovora kao i drugih opdih akata, a sve kako bi se zadovoljila zakonska i
pravna regulativa. Navodi da i dalje koristimo usluge vanjskoga radunovodstvenog servisa
radi velikoga obima poslova u radunovodstvenom odjeljku. Takoder navodi da je Institut
primio od resornoga ministarstva dopis i odobrenje za napredovanje svojih osam znanstvenih

djelatnika, a za koje je u tijeku provodenje istog.
Predsjednik se zahvaljuje svima prisutnima.

Sjednica je zavrila s radom u 12,15 sati.

Zapisnlk sastavila:Predsjednik Upravnoga vijeda IARH:

Mirella Bula Fjfujan, dipl.iur.prof, dr. sc. Jure


